

## Referat af Generalforsamling i Køge Havkajak 15. April 2024

Referat ifølge vedtægter.

### 1. Valg af dirigent og referent.

Claus B. blev valgt til dirigent. Lars K. til referent.

Dirigenten konstaterede indledende at GF var lovligt varslet. Den skulle have været afholdt inden udgangen af marts, men der har ingen protester været fra medlemmerne. Generalforsamlingen blev indkaldt 27.3. pr. e-mail. Dirigenten konstaterede derfor, at Generalforsamlingen var lovligt varslet og beslutningsdygtig, hvilket de tilstedeværende var enige i.

### 2. Bestyrelsens beretning og planer for næste sæson til godkendelse

#### Bestyrelsens beretning:

- Foreningen har etableret sig på marinaen og vi har fået anskaffet egen container.
- Vi har nu 9 kajaker, der er betalt for 5 ud af 9.
- Vi har i den forgangne sæson haft to svømmehalstider i Herfølge Svømmehal. Claus har bedt om fire til næste år. Der er svømmehalsmøde i maj måned, hvor dette tages op.
- Vi har en aftale med Køge Søspejdere om brug af deres faciliteter og vi har godt samarbejde.
- Vi deltager i Havnens Brugerråd, hvor der blandt andet tales om Søsportens Hus. Projektet er gået i stå for indeværende, men vi følger løbende med i udviklingen.
- Vi har indledt et samarbejde med Ringsted Kajakklub om fælles ture, udvikling mv. Vi har desværre måttet meddele dem, at vi ikke har mulighed for at låne container af dem, da vi er nødt til at prioritere opstilling af egen container. Nina har lavet forslag til hvordan samarbejdet skal foregå mellem klubberne. Samarbejdet prøves af i 2024.
- Foreningens medlemmer har tjent penge til klubkassen ved et Obama-arrangement i Ringsted. Der er indkommet penge på kontoen: 2160 kr.

#### Planer for 2024:

- Der er indkøbt en ekstra container. Vi venter på tørt vejr og tilladelse fra havnechefen til at opstille den.
- Der er arrangeret opstart med undervisning for nye medlemmer.
- Vi har Åbent Hus 21.4. samt samarbejde med Søredningstjenesten.
- Der 6 nye medlemmer i foreningen. Planen er at starte foreningen stille og roligt op og ikke forhaste væksten.
- Samarbejde med venskabsklub er i sin vorden.
- Der er forskellige aktiviteter i kalenderen.
- Der er IPP3-forløb i gang samt Instruktør-2 uddannelse undervejs. Skal være færdige 2.6.
- Det går godt med legatansøgninger. Afventer lige nu DGI og Trygfonden mv. Spar Nord har en jubilæumsrunde for ansøgninger, som vi også skal søge.

### 3. Forelæggelse af regnskab for forløbende år til godkendelse

Det omdelte regnskab gælder for 2023. (Se særskilt regnskab). Kassereren gennemgik

regnskabet og det blev godkendt med bragende akklamation. Vi er pt. 17 medlemmer. De nye medlemmer har også allerede betalt. John er nr. 17 med titlen "Madfar".

#### **4. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for kommende år til godkendelse.**

Der er ikke udarbejdet et egentligt budget, men der vil blive ageret i overensstemmelse med medlemstal mv. og kendt udvikling i foreningen.

Kajakforhandleren har nogle vogne på tilbud til 250 kr. Vi får sat 5 til side.

#### **5. Indkomne forslag.**

Ingen indkomne forslag.

#### **6. Fastsættelse af kontingent.**

Fortsat 900 for medlemmer, 300 for passive medlemmer.

2100 kr. nye medlemmer (kursus og IPP2-bevis samt 1 foreningsmedlemskab).

#### **7. Valg af bestyrelse**

Lars, Lotte og Jette er på valg. Alle er villige til og modtager med glæde genvalg.

#### **8. Valg af suppleanter.**

Der blev ikke valgt suppleanter, så vi fortsætter uden suppleanter.

#### **9. Valg af bilagskontrollant**

Sheila fortsætter som bilagskontrollant og de tilstedeværende udtrykte stor tilfredshed med dette.

#### **10. Valg af personer til udvalg**

Uddannelsesudvalg: Lotte, Nina, Claus G.

Turudvalg: Lotte, Claus G

Kommunikationsudvalg: Nina, Lars

Fondsudvalg: Claus, Nina, Jette, Lotte. Aftaler løbende indbyrdes hvem der ansøger.

Festudvalg: Jette og Nina

Materieludvalg samt kontakt til havnen: Claus

Sikkerhedsudvalg: Instruktørgruppen.

#### **11. Evt.**

#### **Om kommunikation i foreningen:**

*E-log:* her slås ture op, man taster km osv.

*Intern facebook-gruppe:* Kommunikation med medlemmerne

*Offentlig facebook-gruppe:* Mere generelle opslag om foreningen.

*Messenger-gruppen:* Benyttes i princippet mindre fremover i takt med, at vi bliver flere. Vi "gamle" medlemmer skal være forsigtig ikke at lukke os om os selv. Vi skal lukke op og tage medlemmer ind.

**Fliser:**

Vi skal have fat i nogle fliser til container (underlag) ca. 18 stk. De findes på DBA/facebook Marketplace. Vi vil også gerne have fliser foran. De skal nedlægges, så vi ikke kommer i problemer med græsslåmaskinen. Så ca. 14 m<sup>2</sup> til belægning samt ca. 28 stk. til opklodsning.

**Stativer:**

Stativ til kajakker (8 kajakker) skal bygges samt der etableres plads til udstyr. Vi henter det gamle stativ på Søndre Havn og Sheila og Lars har også et stativ stående, der skal ned i foreningen.

**Hold:**

Vi har hold tirsdag (Lotte) og torsdag (Andreas). Vi forsøger at booke tirsdagen op først. Madpakketure onsdage (Lotte).

Opstart torsdag den 2. maj kl. 18. Herefter kører det videre. Klar til at gå på vandet kl. 18.

Nye medlemmer, der er friroet fra andre foreninger

Hvordan håndterer vi medlemmer, der ikke har IPP2, men som er friroet fra anden klub? De må demonstrere deres færdigheder (særligt redninger). Vi skal desuden have fokus på fortsat træning af redninger. Skal foregå løbende året igennem.